
 

 

 

 

 

 

 

 

Gävleborg 
Brev från ordförande 

Anita Walther 
 

Förra veckans brev avslutade jag med tankar på framtiden  

och jag fortsätter lite lätt i det perspektivet.  

 

Som jag förstår är många av distriktets föreningar nu i gång med uteaktivitet 

som ger möjlighet till sociala möten och att hålla meteravstånd. Detta trots det 

något kyliga vädret, som bara kan blir bättre och bättre. Mycket bra signaler 

om aktiv verksamhet i utemiljö. Hälsan behöver både frisk luft och rörelse. 

 

Det senaste nr av PRO Informerar hoppas jag att föreningar och samorg. har 

fått i mejlen. Där finns värdefull information om bl.a.: Nya hemsidan - 

Historien, omvärlden och nuläget för ”Harald” – Medlemsvärvarkampanj 

månadsskiftet maj/juni - Avtal för föreningars och samorgs köp av dator – 

Samarbete med Google och mycket mer. 

 

Veckosamtalen med Christina Tallberg och landets PRO-distrikt fortsätter. 

Telefonmöten ersätts nu av videomöten genom Zome kommunikationssystem.  

I förra veckans möte deltog Socialminister Lena Hallengren som betonade att 

det är fortsatt angeläget att begränsa sociala möten och att hålla avstånd. 

Christina är synlig i många olika medier nu. Bl a har hon i 1,5 tim intervjuats 

av den arabiska nyhetskanalen Al-jazeera som också har en engelsk version. 

 

Trippelskrapet behöver aktiveras och Johnny Löfstrand kommer inom kort 

med information om alternativa möjligheter för försäljning av lotter.  

 

PRO Gävleborg kommer att genomföra det uppskjutna årsmötet i juni månad. 

Det ska ske per capsulam som innebär att föreningarnas ombud och distrikts-

styrelsens ledamöter får ett brev som ska besvaras och sändas till PRO:s exp. i 

bifogat svarskuvert.  

Var rädda om er själva och varandra.  

Risken för Corona-smitta ska inte underskattas.  


